
 

CONCERNED: ALL CAR  
 

1. New blog access over Renault Sport Extranet 
 

 
 

We wish to inform you that we have created a Clio CUP blog into the Renault Sport Extranet. Its aim 
is to facilitate and improve the communication to customers of short and informal technical info. The 
blog may report information such as assembly tips, new problems encountered or even technical 
upgrades release. 
 
You will now find this informal communications in a folder called “News” in which we will continue to 
publish the live feed of technical updates throughout the seasons. 
 
Like until now, as soon as we publish a post you will receive an email generated automatically, 
including the content of the information. 
 
Technical information notes and technical bulletins will still be published as a formal way of 
communication. 
 
The blog information does not have any regulatory value. 
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CONCERNEE: TOUS LES VEHICULES 
 

1. Blog sur l’extranet Renault 
 

 
 
Nous tenons à vous informer que nous avons créé un blog Clio CUP sur l’Extranet Renault Sport. 
Son objectif est de faciliter et d'améliorer la communication d’informations techniques aux clients de 
façon informelle. Le blog peut signaler des informations telles que des conseils de montage, de 
nouveaux problèmes rencontrés ou certaines mises à niveau techniques. 
 
Vous retrouverez dorénavant ces communications informelles dans un dossier appelé "News" dans 
lequel nous allons continuer à publier en direct des mises à jour techniques tout au long des saisons. 
 
Comme jusqu'à présent, dès que nous publions un message, vous recevrez un e-mail généré 
automatiquement, contenant cette « News ». 
 
Les Notes d'Informations ainsi que les Bulletins Techniques seront toujours publiés comme 
précédemment. 
 
Les informations contenues sur ce blog n'ont aucune  valeur réglementaire. 
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